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Abstract

The purpose of this paper is to propose a new methodology using discrete
wavelets multi-resolution analysis for literary works This method aims at making it
possible to analyze in more detail; to give an objective evaluation to the analysis result
of literary works and to get a reasonable and universal result of the writing style,
construction and implicit knowledge After applying discrete wavelets multi-resolution
analysis to literary works, it is verified that this method enabled everyone to work
independing of an analyst This new method contributes to establishing the
visualization of implicit knowledge and to minute analysis and interpretation
Investigating the consistency of whole literary works through visualized diagrams,

discrete wavelets multi-resolution analysis suggests a new way of approaching literary

works
Résumé

Le but de cette thése est de proposer une nouvelle méthodologie pour les
travaux littéraires en utilisant lI'analyse a ondelettes a multi-résolution Cette

meéthode vise a analyser une oeuvre le plus en détail possible, a donner une évaluation
objective du travail littéraire et a obtenir des résultats rationnels, universels sur le style,
la construction et la connaissance implicite dans une oeuvre Apres avoir appliqué
cette analyse a ondelettes a multi-résolution, il a été possible de traiter des textes sans
trace de l'intervention d'un analyste Cette nouvelle méthode devrait contribuer a
établir la visualisation de la connaissance implicite, a analyser et interpréter le texte
dans le détail A travers des diagrammes visualisés, on examine la consistance

d'oeuvres entieres et propose en les reconsidérant une nouvelle facon de lire
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